

## Vial Label

### Main panel:

DIN 02522098

Veterinary Use Only/Usage vétérinaire seulement



**FATAL-PLUS**

Pentobarbital Sodium Injection / Injection de Pentobarbital Sodique

<i>Active Ingredient:</i>	<i>per mL/par ml</i>	<i>Ingrédient actif :</i>
Pentobarbital sodium, USP	390 mg	Pentobarbital sodique USP
<i>Preservative:</i>		<i>Agent de conservation :</i>
benzyl alcohol	2% v/v	alcool benzylique

Warnings: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. Do not use in animals intended for human consumption. Avoid accidental self-injection.

Mises en garde : GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. Ne pas utiliser chez les animaux destinés à la consommation humaine. Éviter toute auto-injection accidentelle.

250 mL

Grey Wolf Animal Health logo

### English side panel:

**Indications:** For the humane euthanasia of animals (e.g., cats, dogs, cattle, horses, laboratory animals, birds) without excitation or pain.

**Dosage and Administration:** Administer to effect by intravenous, intracardiac, intraperitoneal or intrapulmonary injection. (Intravenous injection is the preferred method.) Inject approximately 1.2 mL/4.5 kg body weight and 12 mL/45 kg body weight for larger animals.

**Cautions:** Euthanized animals should not be used in animal feeds. This product must not be used for anaesthetic purposes.

**Storage:** Store at room temperature (15-30°C). Keep from freezing.

Grey Wolf Animal Health Inc.  
Suite No. 85534, Nortown PO  
Toronto, ON M5N 0A2  
1-844-400-GWAH

### French side panel:

**Indications :** Pour l'euthanasie sans excitation ni douleur des animaux (p.ex., chats, chiens, bovins, chevaux, animaux de laboratoire, oiseaux).

**Posologie et administration :** Administrer par injection intraveineuse, intracardiaque, intrapéritonéale ou intrapulmonaire jusqu'à l'obtention de l'effet désiré. (La méthode préférée est

l'injection intraveineuse.) Injecter environ 1,2 ml/4,5 kg de poids corporel et 12 ml/45 kg de poids corporel chez les plus grands animaux.

**Précautions :** Les animaux euthanasiés ne doivent pas être utilisés dans les aliments pour animaux. Ce produit ne doit pas être utilisé à des fins d'anesthésie.

**Entreposage :** Entreposer à température ambiante (entre 15 °C et 30 °C). Éviter le gel.

LOT:  
EXP.: